
Бериз Белкић 

1. Питање постављено Министарству одбране БиХ – “Да ли је тачна информација 

коју смо чули на радионици у Добоју, одржаној 5. и 6. овог мјесеца, да од укупно 

63 перспективне локације војне имовине за 50% није спремна документација за 

укњижбу, те да није искључена могућност ревидирања утврђеног списка 

перспективних локација?” 

2. Питање постављено Предсједништву БиХ – “Да ли сте користили могућност и 

право координације у складу сa чланом III тачке 4. Устава БиХ и шта мислите, 

односно какав је ваш став о 'механизму координације' који се успоставља упркос 

чињеници да за то постоји Уставом одређено рјешење и институција?” 

3. Питање постављено посланицима у Представничком дому – “И једно питање за 

моје колеге, дакле ово је неформално, не тражим формални одговор. Свјетски савез 

дијаспоре послао је на адресе свих парламентарних партија одређене иницијативе 

везане за Закон о попису становништва. Нажалост, на нас то није насловљено, па 

бих волио знати, не мора формално да нам се одговори, волио бих да знам да ли 

неко има намјеру нешто чинити по овој иницијативи?” 
 


